

Dhu'l-Hijja 9, 1441 | July 30, 2020

Return to School Outline Letter

Dear Respected Parents,

Greetings from FIA,

I trust that you are all well and I would like to thank you for your continued support and patience during these uncertain times. We are very much looking forward to welcoming students back to Future International Academy for the new academic year and have been carefully planning a safe return that ensures we continue to provide best education for all our students.

Phase one of this return will begin during the week commencing **30th August 2020**. All students will be invited to attend the school at a specific time and date, where they will receive a personalized and bespoke induction session. This will allow them to become familiar with the new systems and procedures in place. It will also allow students to meet their new class teacher, meet other students in their class and fully support their reintegration back into school life.

Important information of KG return plan: more details and regular updates are available on school website under the “Learning” tab: <http://fia.fischools.com>

	National Anthem	Guided Reading	P1	P2	Break	P3	P4	P5	P6
Timing	07:55 - 08:00	08:00 - 08:20	08:20 - 09:00	09:00 - 09:40	09:45 - 10:15	10:15 - 10:55	10:55 - 11:35	11:35 - 12:00	13:30-14:15
Mode of delivery	Face to Face and: <ul style="list-style-type: none"> - All lessons are made live for students who are staying home. - All lessons are recorded and made available for one week. - Students can attend all lessons via “Schoology”, the school official LMS. 								Online <ul style="list-style-type: none"> - This 4 times a week lesson will ensure students are able to continue working more independently on activities set through Schoology and also to cover the required hours of instructions.
Days	Sunday - Thursday								Sunday - Wednesday
Building	KG and Girls building								
# of allocated classrooms	30								
Appr. # of sts. Per classroom	10 students								
# of isolation rooms	3								
# of clinics	1								

Regards,
Administration,
Future International Academy



نشكركم على تعاونكم،
إدارة المدرسة،
أكاديمية المستقبل الدولية

Important information of Elementary (1-5) return plan: more details and regular updates are available on school website under the “Learning” tab: <http://fia.fischools.com>

	National Anthem	P1	P2	Break	P3	P4	P5	P6
Timing	07:55 - 08:00	08:00 - 08:45	08:45 - 09:30	09:30 - 09:45	09:45 - 10:30	10:30 - 11:15	11:15 - 12:00	13:30 - 14:15
Mode of delivery	Face to Face and: <ul style="list-style-type: none"> - All lessons are made live for students who are staying home. - All lessons are recorded and made available for one week. - Students can attend all lessons via “Schoology”, the school official LMS. 						Online <ul style="list-style-type: none"> - This daily online lesson will ensure students are able to continue working more independently on activities set through Schoology and also to cover the required hours of instructions. 	
Days	Sunday - Thursday							
Building	Main building							
# of allocated classrooms	65							
Appr. # of sts. Per classroom	15 students							
# of isolation rooms	7							
# of clinics	2							

Regards,
Administration,
Future International Academy



نشكركم على تعاونكم،
إدارة المدرسة،
أكاديمية المستقبل الدولية

Important information of MS and HS (6-12) return plan: more details and regular updates are available on school website under the “Learning” tab: <http://fia.fischools.com>

	NA	P1	P2	P3	Break	P4	P5	Break	P6	P7
Timing	08:05	08:10	09:00	09:55	10:45	11:00	11:55	12:45	13:00	13:55 - 14:45
	- 08:10	- 09:00	- 09:50	- 10:45	- 11:00	- 11:50	- 12:45	- 13:00	- 13:50	
Mode of delivery	Online/ Schoology LMS									
Days	Sunday/ Tuesday/ Thursday									
	NA	P1	P2	P3	Break	P4	P5	P6	P7	
Timing	13:55 -	14:00 -	14:35 -	15:10 -	15:45 -	16:15 -	16:50 -	17:25 -	18:00 -	18:00 - 18:35
	14:00	14:35	15:10	15:45	16:15	16:50	17:25	18:00	18:35	
Mode of delivery	Face to Face and: <ul style="list-style-type: none"> - All lessons are made live for students who are staying home. - All lessons are recorded and made available for one week. - Students can attend all lessons via “Schoology”, the school official LMS. 									
Days	Monday/ Wednesday									
Building	Main building (Girls: left section, Boys: right section)									
# of allocated classrooms	35									
Appr. # of sts. Per classroom	15									
# of isolation rooms	4									
# of clinics	2									

Again, I would like to thank you for your support and trust in Future International Academy. We are extremely passionate about learning and about the service we provide to our families and will continue to work tirelessly to ensure that our students get the very best deal. We look forward to seeing you all very soon.

Kind Regards,
Ms. Shatha Al Ghazali
Principal
Future International Academy

Regards,
Administration,
Future International Academy



نشكركم على تعاونكم،
إدارة المدرسة،
أكاديمية المستقبل الدولية

Dhu'l-Hijja 9, 1441 | July 30, 2020

مذكرة حول مخطط العودة إلى المدرسة

أولياء الأمور الكرام،
تحية طيبة وبعد،

نتمنى أن تكونوا جميعاً بخير، و نود أن نشكركم على دعمكم المستمر وصبركم خلال هذه الأوقات غير المستقرة، ونتطلع بشدة لنرحب بطلابنا في أكاديمية المستقبل الدولية للعام الدراسي الجديد ونخطط بعناية لعودة آمنة تضمن استمرارنا في تقديم أفضل تعليم لجميع أبنائنا الطلبة.

ستبدأ المرحلة الأولى من عودة الطلاب للمدرسة خلال الأسبوع الذي يبدأ في **30 أغسطس 2020**. وستتم دعوة جميع الطلاب للحضور إلى المدرسة في وقت وتاريخ محددين، حيث سيحصلون على جلسة تعريف شخصية ومخصصة. سيتيح لهم ذلك التعرف على الأنظمة والإجراءات الجديدة المعمول بها. كما سيسمح للطلاب بمقابلة معلمهم الجديد، والالتقاء بالطلاب الآخرين في فصلهم ودعم إعادة دمجهم بالكامل في الحياة المدرسية.

معلومات مهمة عن خطة عودة طلاب الروضة: مزيد من التفاصيل والتحديثات المنتظمة متوفرة على موقع المدرسة الإلكتروني تحت علامة التبويب "التعلم": <http://fia.fischools.com>

الوقت	النشيد الوطني	القراءة التعليمية	الحصة الأولى	الحصة الثانية	استراحة	الحصة الثالثة	الحصة الرابعة	الحصة الخامسة	الحصة السادسة
14:15 - 13:30	- 7:55 8:00	- 8:00 8:20	- 8:20 9:00	- 9:00 9:40	- 9:45 10:15	- 10:15 10:55	- 10:55 11:35	- 11:35 12:00	
عبر الإنترنت: - سيكون هذا الدرس 4 مرات في الأسبوع، وسيضمن للطلاب القدرة على مواصلة العمل بشكل أكثر استقلالية في الأنشطة المحددة من خلال منصة Schoology، وأيضاً لتغطية ساعات التعليمات المطلوبة.	تعلم مباشر بالإضافة إلى: - يتم إجراء جميع الدروس مباشرة للطلاب الذين سيقفون في المنزل. - يتم تسجيل جميع الدروس وإتاحتها لمدة أسبوع واحد. - يمكن للطلاب حضور جميع الدروس عبر "Schoology"، المنصة التعليمية الرسمية للمدرسة LMS.								كيفية التعلم
الأيام	الأحد - الخميس								الأحد - الأربعاء
المكان	مبنى قسم الروضة والطالبات								
عدد الفصول المخصصة	30 فصل								
عدد الطلاب في كل فصل	10 طلاب								
عدد غرف العزل	3 غرف								
عدد العيادات	عيادة واحدة								

Regards,
Administration,
Future International Academy



نشكركم على تعاونكم،
إدارة المدرسة،
أكاديمية المستقبل الدولية

معلومات مهمة عن خطة عودة طلاب الصفوف (5-1): مزيد من التفاصيل والتحديثات المنتظمة متوفرة على موقع المدرسة الإلكتروني تحت علامة التبويب "التعلم": <http://fia.fischools.com>

الوقت	النشيد الوطني	الحصة الأولى	الحصة الثانية	استراحة	الحصة الثالثة	الحصة الرابعة	الحصة الخامسة	الحصة السادسة
14:15 - 13:30	- 7:55 8:00	- 8:00 8:45	- 8:45 9:30	- 9:30 9:45	- 9:45 10:30	- 10:30 11:15	- 11:15 12:00	
كيفية التعلم	<p>تعلم مباشر بالإضافة إلى:</p> <ul style="list-style-type: none"> - يتم إجراء جميع الدروس مباشرة للطلاب الذين سيقون في المنزل. - يتم تسجيل جميع الدروس وإتاحتها لمدة أسبوع واحد. - يمكن للطلاب حضور جميع الدروس عبر "Schoology" ، المنصة التعليمية الرسمية للمدرسة LMS. 							
الأيام	الأحد - الخميس							
المكان	المبنى الرئيسي							
عدد الفصول المخصصة	65 فصل							
عدد الطلاب في كل فصل	15 طالب							
عدد غرف العزل	7 غرف							
عدد العيادات	2							

معلومات مهمة عن خطة عودة طلاب الصفوف (6-12): مزيد من التفاصيل والتحديثات المنتظمة متوفرة على موقع المدرسة الإلكتروني تحت علامة التبويب "التعلم": <http://fia.fischools.com>

الوقت	النشيد الوطني	الحصة الأولى	الحصة الثانية	الحصة الثالثة	استراحة	الحصة الرابعة	الحصة الخامسة	استراحة	الحصة السادسة	الحصة السابعة
- 8:05 8:10	- 8:10 9:00	- 9:00 9:50	- 9:55 10:45	- 10:45 11:00	- 11:00 11:50	- 11:55 12:45	- 12:45 13:00	- 13:00 13:50	- 13:55 14:45	- 13:55 14:45
Schoology عبر منصة سكولوجي										
الأيام / الثلاثاء / الخميس										
الوقت	النشيد الوطني	الحصة الأولى	الحصة الثانية	الحصة الثالثة	استراحة	الحصة الرابعة	الحصة الخامسة	الحصة السادسة	الحصة السابعة	
- 13:55 14:00	- 14:00 14:35	- 14:35 15:10	- 14:35 15:10	- 15:10 15:45	- 15:45 16:15	- 16:15 16:50	- 16:50 17:25	- 17:25 18:00	- 18:00 18:35	
تعلم مباشر بالإضافة إلى:										
<ul style="list-style-type: none"> - يتم إجراء جميع الدروس مباشرة للطلاب الذين سيبقون في المنزل. - يتم تسجيل جميع الدروس وإتاحتها لمدة أسبوع واحد. <p>يمكن للطلاب حضور جميع الدروس عبر "Schoology"، المنصة التعليمية الرسمية للمدرسة LMS.</p>										
الأيام / الإثنين / الأربعاء										
المبنى الرئيسي (الطالبات: القسم في جهة اليسار - الطلاب: القسم في جهة اليمين)										
عدد الفصول المخصصة	35 فصل									
عدد الطلاب في كل فصل	15 طالب									
عدد غرف العزل	4 غرف									
عدد العيادات	2									

مرة أخرى، أود أن أشكركم على دعمكم وثقتكم في أكاديمية المستقبل الدولية. نحن متحمسون للغاية للتعلم ولما نقدمه لعائلاتنا، وسنواصل العمل بلا كلل لضمان حصول طلابنا على أفضل تعليم. ونحن نتطلع لرؤيتكم جميعاً في أقرب وقت.

أطيب التحيات،
مديرة المدرسة/ أ. شذى الغزالي
أكاديمية المستقبل الدولية

Regards,
Administration,
Future International Academy



نشكركم على تعاونكم،
إدارة المدرسة،
أكاديمية المستقبل الدولية